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 Епидемиолог Предраг Кон рекао је за РТС да подаци од среде, према којима је од
коронавируса заражено 69 људи упозоравају да и даље морамо бити опрезни и истакао
да је неопходно да се испита зашто се то десило.

  

  Према његовим речима, повећање броја заражених захтева додатну ангажованост
како би се ситуација вратила у пређашње стање.   

Како је навео, сазнао је резултате у 15 часова, а њему је познато да се у Београду није
догодило ништа необично.

  

Он је објаснио и да је то што се јутрос руковао показатељ да смо изашли из епидемије,
иако она не може формално да се одјави јер је за то потребно да прође 28 дана од
последњег случаја.

  

На питање да ли би ушао у пун аутобус без маске, Кон је рекао да не би.

  

Истакао је да увек има маску код себе и да ју је данас скинуо да би послао поруку да је
прошла ситуација у којој морамо да будемо на дистанци од два метра са маскама у
затвореном простору.

  

Најавио је да ће у петак бити одржана седница Кризног штаба и да ће вероватно
уследити нова значајна попуштања мера.
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(Фонет)
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